



## أعضاء منتسبي الجامعة

تعرب جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة عن خالص تعازيها للأمتين العربية والإسلامية وحكومة وشعب دولة الإمارات العربية المتحدة في مصابهم الأليم بوفاة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان، رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة، رحمه الله رحمة واسعة وجعل مثواه الجنة وجزاه خير الجزاء لقاء ما قدم لأهله وأمته.

تماشياً مع إعلان دولة الإمارات العربية الحداد الرسمي وتعطيل العمل في الوزارات والدوائر والمؤسسات الاتحادية والمحلية والقطاع الخاص لمدة ثلاثة أيام اعتباراً من السبت 14 مايو 2022م، سوف يتم تعديل مواعيد الامتحانات النهائية للفصل الربيعي 2021-2022 والمقررة من يوم السبت 14 مايو 2022م إلى الثلاثاء 17 مايو 2022م، على أن تعقد الامتحانات وفق بالجدول التالي:

| المواعيد المعدلة |          | المواعيد الحالية |          |
|------------------|----------|------------------|----------|
| التاريخ          | اليوم    | التاريخ          | اليوم    |
| 17 مايو 2022م    | الثلاثاء | 14 مايو 2022م    | السبت    |
| 18 مايو 2022م    | الأربعاء | 15 مايو 2022م    | الأحد    |
| 19 مايو 2022م    | الخميس   | 16 مايو 2022م    | الاثنين  |
| 20 مايو 2022م    | الجمعة   | 17 مايو 2022م    | الثلاثاء |

سوف يتم عقد الامتحانات في المواعيد المعدلة وفق نفس الفترات الامتحانية المحددة سابقاً

مع تمنياتنا للجميع بالتوفيق

**Dear university members,**

The University of Science and Technology of Fujairah expresses its deep condolences to the Arabic and Islamic nations, and the government and people of the United Arab Emirates in their tragic affliction on the death of His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, President of the United Arab Emirates, may God have mercy on him and make his resting place heaven and reward him for what he gave his people and his nation the best reward.

In line with the UAE's announcement of official mourning and the suspension of work in ministries, departments, federal and local institutions, and the private sector for a period of three days, starting Saturday, May 14, 2022, the dates of the final exams for the spring semester 2021-2022 scheduled for Saturday, May 14, 2022, to Tuesday 17 May 2022, will be modified according to the following table:

| Present Schedule |             | Modified Schedule |             |
|------------------|-------------|-------------------|-------------|
| Day              | Date        | Day               | Date        |
| Saturday         | 14 May 2022 | Tuesday           | 17 May 2022 |
| Sunday           | 15 May 2022 | Wednesday         | 18 May 2022 |
| Monday           | 16 May 2022 | Thursday          | 19 May 2022 |
| Tuesday          | 17 May 2022 | Friday            | 20 May 2022 |

Examinations will be held on the modified schedule according to the previously specified exam sessions.

**Best Wishes**

**USTF Announcement**

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

[www.ustf.ac.ae](http://www.ustf.ac.ae)



FORWARD TOGETHER

APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً

سجل الآن